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Att genomföra Östra strandbanan genom att delta i projektet 

Före riksdagsvalet betonade alla riksdagskandidater från Lovisa att Östra strandbanan borde antecknas i 

regeringsprogrammet.  Målet är bra och som ett resultat av de nyligen förda regeringsförhandlingarna har 

det antecknats i regeringsprogrammet att man tillsammans med staten, kommunerna och eventuella andra 

nyttohavare strävar efter att se till finansieringen och fortskridningen av stora banprojekt från avtal till 

genomförande. 

För Lovisa är Östra strandbanan viktig på lång sikt när det gäller både personaltrafik och särskilt 

arbetstrafik. Banan skulle möjliggöra att det nu sjunkande invånarantalet skulle stiga. 

Därför föreslår vi undertecknade att 

Lovisa stad beslutar för sin del delta i genomförandet av banprojektet och visa exempel genom att 

reservera både i budgeten för intäktsåret för bostadsmässan 2023 och i budgeten för 2024 ett anslag på 

en (1) miljon euro för att finansiera och åstadkomma strandbanan. 

 

Lovisa 14.6.2019 

Kari Hagfors 

 


